
REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 30. MARS 2023 

 

Til stede: Einar Nygård, Sverre Kallevik, Omar Samarai, Maria Sheikh og Arne Egil 

Sagen.   
 

 

1. Referat fra styremøte 30.mars ble godkjent 

 

2. Oppfølging fra årsmøtet: 

• Vedlikehold av fellesarealer 

• Rusken; vi må kontrollere at tildelt oppgave er gjort 

• Behov for oppgradering av grusbanen på Sportsplassen 

• Lage en realistisk plan for utvikling og oppgradering av lekeplassene 

• Det er fortsatt et økende problem med at mange kjører for fort i Brennaveien 

 

 

3. Status økonomi: 

Fortsatt noen som ikke er a jour med innbetaling av velkontingent. For optimal rente på 

innskudd setter vi en sum inn på en fastrente-avtale med DNB 

 

Vi planlegger å ta i bruk et nytt regnskapssystem som er basert på at faktura blir 

distribuert digitalt. Dette forutsetter at vi har korrekt e-post adresse til alle medlemmer 

av Brenna vel. Saken viderebehandles på neste styremøte 

 

4. Ingen spesielle forhold når det gjelder sikkerheten denne gang, det har nå vært 

stille og rolig. 

 

5. Ingen spesielle forhold når det gjelder parkering. Det er fortsatt ledige p-plasser 

for utleie. 

 

   

6. Forhold til Oslo kommune; Det er registrert farlig utkjøring til Brennaveien fra 

Smalåkeren, dette skaper mange farlige situasjoner. Vi skriver et brev til Oslo kommune 

med anmodning om tiltak 

 

7. Ingen forslag til utvikling av lekeplasser foreløpig. 

 

8. Rusken avholdes tirsdag 9.mai og vi bestiller 4 containere som plasseres i krysset 

Pasopsvingen/Brennaveien, ved lekeplassen i Brennagrenda, ved lekeplassen i 

Langretta/Pasoplia og ved lekeplassen i Pasopveien. Nøtteknekkern sørger for å skaffe 

det vi trenger av beis og maling etc. 

 

9. Neste styremøte avholdes onsdag 3. mai kl19 hos Einar i Pasopveien 41 

 

 

 


